
Zápis z jarní konference Oblastního spolku Východočeská,z.s.

konané dne 13.3.2022 v Bašnicích

Začátek konference v 15.00 hodin

Na  konferenci  přítomno  24  delegovaných   členů  Místních  spolků  Oblastního  sdružení
Východočeská z.s..

Omluvení 3 delegáti z MS Jičín  A 1 delegát z MS Březhrad

Program konference :

1. Zahájení

2. Volba komisí konference

3. Zprávy funkcionářů OS

4. Evidence

5. Letový plán na rok 2022

6. Různé

7. Usnesení a závěr

Ad. 1 – Zahájení a přivítání hostů provedl předseda OS Východočeská, z.s. Vlastimil Zíma .
Zároveň požádal konferenci o zvolení mandátové komise ve složení Mareček Karel, Matějka
Miroslav  a  Pícha  Zdeněk.   Návrhové  komise  ve  složení  Lánský  Vladimír,  Zíma  Milan  a
Hellebrant Vilém. 

Obě komise byly přijaty všemi hlasy delegátů tj. 100 %

Mandátová komise rozhodla že konference je usnášeníschopná.

Po úvodu a volbě komisí předseda zhodnotil období od podzimní konference, její činnosti
s tím, že dle současné situace bude nutné  zvýšit poplatky za holuba, byla provedena úprava
motorového vozidla na přepravu holubů a vyrobeno 10 ks nových košů.

Dalším průběhu konference vystoupil pokladník s výsledky hospodaření jsou na dobré úrovní
což potvrdila i zpráva revizní komise. Pokladník požádal MS aby  vždy na účet zadávali od
koho faktory přichází.

Po vystoupení pokladníka vystoupilo výcvikář,  který uvedl,  že OS Pardubice nechtějí  létat
s naší OS krátké tratě. Ke změně letového plánu na rok 2022 uvedl, že místo startu Benátky
se poletí Poděbrady a RZ  Louny se mění na normální závod – vše odsouhlaseno všemi 24



hlasy přítomných delegátů. Dále byl stanoven termín školení výcvikářů na 2.4.2022 od 13.00
hodin v Novém Bydžově.0

V části  evidence  40-ti  holubů  –  situace  pro  letošní  rok  není  jednoznačně  výpočetnicky
vyřešená ,návrh odložit na podzimní konferenci OS pro 21 delegátů, zdrželi se 3 delegáti

V části různé – byla řešena otázka výpočtáře který zvedá platbu za holuba z 1,20 Kč na 1.50
Kč což bylo schváleno všemi přítomnými delegáty.

Z  důvodu nepříznivé  situace s naftou návrh výboru o navýšení částky za holuba jednohlasně
schválen  

Konference ukončena 17.00 hodin

Předseda OS Východočeská,z.s. Vlastimil Zíma

Zapsal :                                                                                                    

Lánský Vladimír



U S N E S E3 N Í

z jarní konference  Oblastního sdružení Východočeská,z.s.

konané 13.3.2022 v Bašnicích

Konference souhlasí a schvaluje zprávy předsedy OS,  pokladníka OS a výcvikáře OD

Konference souhlasí se zprávou RK přednesenou Hryzlíkem Václavem

Evidence 40-ti holubů bude řešena na podzimní konferenci 2022 poo vyřešení technických
záležitostí

Změna letového plánu – místo RZ Louny převeden na normální závod serie 25/7

Místo Benátek se poletí Poděbrady

Odsouhlaseno navýšení platby za jednoho holuába u KT a ST o 2,-- Kč

Předložený  návrh  usnesení  jarní  konference  OS  Východočeská,  z.s.  bylo  schváleno
jednohlasně všemi delegáty, žádný přítomný delegát  se nezdržel hlasování , niukdo nebyl
proti.

V Bašnicích 13.3.2022

………………………………………………….

Předseda OS Východočeská, z.s.

           Vlastimil Zíma




